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DŘEVĚŇÁČEK             145 
z p r a v o d a j  o b c e  D ř e v ě n i c e                    č e r v e n  2 0 2 3  

                        
Obec Dřevěnice a její půlroční inventura 

První polovina letošního roku je téměř za námi. Dospěláci už netrpělivě spřádají myšlenky na 
zajímavé dovolené, děti jsou zase v dychtivém očekávání vysvědčení a dlouhých prázdnin. 
Ještě než se všichni vydáme za zaslouženým odpočinkem nebo cizokrajnými cestami, určitě 
nezaškodí provést společně se starostkou Barborou Veberovou menší inventuru nejen toho, 
co v uplynulém půlroce řešil a zajišťoval Obecní úřad Dřevěnice, ale také záležitostí, které nás 
v dalším období čekají. 
CESTA NA CHMELNICI: Obec obdržela dotaci z rozpočtu Královéhradeckého kraje na 
výstavbu cesty v lokalitě Na Chmelnici. Výše dotace činí 680.000 Kč. 
 
REKONSTRUKCE CESTY OD ŠIMÁNKOVÝCH NA HLÍZU: Požádali jsme o poskytnutí dotace 
Ministerstvo pro místní rozvoj ČR na rekonstrukci cesty od domu Šimánkových ke hrázi 
rybníka Hlíza. Tato akce byla ve výběrovém řízení vysoutěžena za cca 3,2 milionu korun. O 
dotaci jsme požádali ve výši 50 %. Hodnocení žádostí by mělo proběhnout v září. 
 
FOTOVOLTAIKA NA ČOV: Dále jsme podali žádost o dotaci z Operačního programu životního 
prostředí na pořízení fotovoltaické elektrárny na čistírně odpadních vod. O této plánované 
akci jsme již informovali v minulých číslech Dřevěňáčku. Cena díla činí zhruba 300.000 Kč a 
dotace by měla dosáhnout výše 135.000 Kč. Zda dotaci obdržíme, nebo ne, bychom měli 
vědět do konce prázdnin. 
 
ÚPRAVA OKOLÍ U HLÍZY: U zrekonstruovaného rybníka Hlíza upravujeme okolí. Vybudovali 
jsme tam písčitou pláž a započali s přípravou lávky pro pěší, která propojí oba břehy 
Tužínského potoka.  
 
NOVÝ NÁTĚR STŘECHY OÚ: Střeše na obecním úřadu jsme prodloužili životnost novým 
nátěrem. 
 
VÝMĚNA PLOTU U OBECNÍCH GARÁŽÍ: U obecních garáží jsme vyměnili výplně plotu. Není 
přesně známo, v jakém roce byly původní výplně plotu instalovány – mimochodem jsou již na 
fotografiích z roku 1979. Jejich životnost tedy skončila a bylo potřeba nainstalovat nové. 
Novou výplň by si zasloužila i druhá polovina plotu, ta ovšem není ve vlastnictví obce. 
 
CHODNÍK V KOPCI: Dokončujeme projektovou dokumentaci na výstavbu chodníku v kopci. 
Spolu s chodníkem na Větrově, na který bylo vydáno stavební povolení již v minulosti, by 
vznikl souvislý chodník od zastávek, respektive od zrcadla až na Větrov.  
 
REKONSTRUKCE KOMUNIKACE PŘES OBEC: Výstavbu chodníků bychom rádi realizovali 
souběžně s rekonstrukcí komunikace přes obec. Královéhradecký kraj nemá ještě tuto 
rekonstrukci pevně zakotvenu v harmonogramu prací. Jednáme s Údržbou silnic 
Královéhradeckého kraje a zástupci krajského úřadu a pevně věříme, že se rekonstrukce brzy 
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dočkáme. Nyní má Královéhradecký kraj dokončenu projektovou dokumentaci na část silnice 
od hospody na křižovatku u sýrárny včetně nového mostu. Součástí projektové dokumentace 
je i projekt části chodníku, který propojí chodník u hospody a zastávek a jehož vybudování 
bude financováno z rozpočtu obce. K rekonstrukci tohoto asi 140 metrů dlouhého úseku 
komunikace má dojít v roce 2024. 
 
ODSTRANĚNÍ STAVBY BÝVALÝCH KANCELÁŘÍ: Obdrželi jsme povolení odstranění stavby 
bývalých kanceláří v bezprostřední blízkosti obecních garáží. Bourat začneme svépomocí 
v sobotu 17. června. Materiál, který bude možné dále použít, bychom rádi znovu využili. 
Pokud by měl někdo zájem s bouráním pomoci, kontaktujte prosím starostku obce.  
 
ZÁMĚR REKONSTRUKCE CESTY NA BUDÁCH: Objednali jsme vypracování projektové 
dokumentace na rekonstrukci cesty Na Budách. Ten je rozdělen do dvou etap a ve finále by 
měl spojit úsek, který je doposud bez živičného povrchu. V současné době je vypracován 
koordinační výkres a nyní budeme muset vyřešit majetkové vztahy s vlastníky sousedních 
parcel.  
 
Vážení spoluobčané, milí Dřevěňáci!  

Ráda bych Vám všem jménem svým i celého obecního úřadu poděkovala za dosavadní 

spolupráci při správě naší obce i zapojení do nejrůznějších brigádnických, sportovních a 

společenských aktivit. I s Vaším přispěním a pomocí Dřevěnice stále vylepšuje své zázemí a 

stává se útulnější. Současně dovolte, abych Vám také popřála krásné léto plné úžasných 

zážitků. Věřím, že v průběhu dovolených a prázdnin najdete čas k odpočinku, vychutnáte si po 

boku svých blízkých letní pohodu a načerpáte novou energii.                          Barbora Veberová  

 
 

Evidenční známky na popelnice 
Technické služby města Jičína dodají na obecní úřad evidenční známky na popelnice. Tyto 
známky si mohou ti, kdo mají zaplacený poplatek za svoz komunálního odpadu vyzvednout 
na obecním úřadu  od 26.6.2023. Následně od 1.8. 2023 budou vyváženy pouze ty 
popelnice, které budou označeny červenou evidenční známkou.  

 

 

Čtyřicet dětí na druhém ročníku Dřevěnické kolečkiády a cesty za pokladem 
Cesta za pokladem bývá obvykle dlouhá, trnitá a dobrodružná. Na tu 
dřevěnickou se v neděli 4. června vydalo čtyřicet dětí, které však 
navíc musely předvést i velké sportovní výkony. Na začátku je totiž 
čekala pořádná rozcvička v podobě stometrové trasy druhého 
ročníku Dřevěnické kolečkiády, kterou bylo třeba zdolat v co 
nejkratším čase.  
Malých a natěšených odvážlivců se však našla spousta. Od rána mířil 
k prostoru startu na asfaltovém okruhu naproti „skladováku“ proud 
dětí v doprovodu rodičů. Vozový park, který se zde vytvořil kolem 9. 
hodiny, čítal čtyři desítky nejrůznějších koloběžek, odrážedel, 
tříkolek i kočárků. Poté, co byly tyto stroje ozdobeny krásným 
speciálním číslem, mohli se závodníci od jednoho (!) roku do devíti 
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let ve dvojicích nebo trojicích pustit do akce. Pomáhalo jim, že sluníčko příjemně hřálo a do zad 
foukal příznivý vítr. Ti větší hned vlétli na trať v pekelném tempu, ti mladší občas kličkovali na silnici 
od kraje ke kraji a těm nejmenším museli chvílemi pomáhat mámy nebo tátové třeba stylem 
„odrážedlo v ruce, dítě za krkem“. Všichni bez rozdílu však dorazili úspěšně do cíle a naplnili tak 
tradiční olympijské heslo barona Coubertina: „Není důležité zvítězit, ale bojovat!“  
Motivace účastníků tím ale ještě vzrostla, neboť je už čekala vytoužená cesta za pokladem a vidinou 
odměny. Jenže pouhý pohled do velkých hracích karet dával tušit, že vyrovnat se s připravenými 

úkoly nebude vůbec jednoduché. Trasa směřovala po asfaltce kolem posedu, skládky bioodpadu až 
ke koňské ohradě Militkých a dál k jejich penzionu. Stanovišť na ní bylo deset a na každém z nich 
malé pochodníky vzorně instruovali a na správné plnění dohlíželi starší dřevěničtí teenageři. A co bylo 

na programu? Například házení šišek na cíl, 
skákání panáka, letadla v mlze, hašení na 
terč, navíjení auta na provázek či dokonce 
jízda na koňském hřbetu. 
Kdepak únava! Poslední metry zajímavé a 
akční pouti absolvovaly děti snad ještě 
dychtivěji než na počátku. Jejich kroky 
neomylně směřovaly ke zvoničce, kde ve 
stínu lípy vydávala rozměrná truhla svá 
tajemství. Zaslouženou odměnu za 
šikovnost a vytrvalost představovaly 
plastové lahve na pití, misky, malé 
kontejnery, omalovánky, bloky, pastelky, 

sladkosti a další drobnosti. V penzionu u Militkých je navíc čekaly nanuky, výborná nudlová polévka a 
samozřejmě nádherné zlaté medaile. Závěrečné nadšené zvolání „Hurá!“ a bouřlivý potlesk dětských 
rukou byl nejen znamením toho, že akce se skvěle vydařila, ale také poděkováním všem, kteří se na ní 
letos podíleli (starostce Báře, týmu jejích dvaceti spolupracovníků, penzionu U Militkých a všem 
dalším sponzorům), i slibem, že za rok startujeme znovu!                                         (Vladimír Zemánek) 
 

 



 

 

 

 

 

 

Okresní festival mládežnického 
se bude konat v našem sportovním areálu v 

a v neděli 18.6.2023 -  šestky od cca 8,00 hodin a od cca 11,30 hod

 
 
Dřevěnice pořádá 21.6.2023 potřetí Olympijský běh na zhruba pětikilometrové trase
Program: 
16:30 start dětí v kategorii 0-5 let
16:45 start dětí v kategorii 6-10 let
17:00 start děti v kategorii 11-15 let
17:30 vyhlášení dětských kategorií
18:00 start hlavního závodu na 5 km (závod bude odstartován z éteru Českého rozhlasu)

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Cvičení lezecké skupiny Hasičského záchranného sboru Královéhradeckého kraje
Do konce měsíce června pravděpodobně proběhne na budově obecního úřadu cvičení 
lezecké skupiny Hasičského záchranného sboru Královéhradeckého kraje v
osoby ze střechy.  

Aktuální případy internetové kriminality
Dne 12.5.2023 se v penzionu U Militkých uskutečnila přednáška preventisty Policie ČR, 
Územního odboru Jičín nprap. Aleše Brendla k
byla nižší, což je škoda vzhledem k
Vishing a spoofing jsou aktuálním trendem v nezákonných postupech podvodníků, jejichž cílem je 
získat neoprávněně cizí finanční prostředky nebo osobní data.
podvodů s milionovými škodami. Pachatelé přicházejí s novým způsob
oběť velmi obtížné odhalit. Podvody jsou páchány prostřednictvím
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Okresní festival mládežnického minivolejbalu  
našem sportovním areálu v pátek 16.6 2023 – čtyřky od 17,00 hodin

šestky od cca 8,00 hodin a od cca 11,30 hodin barevný minivolejbal

 
  Olympijský běh Dřevěnice 

potřetí Olympijský běh na zhruba pětikilometrové trase

5 let 
10 let 

15 let 
17:30 vyhlášení dětských kategorií 
18:00 start hlavního závodu na 5 km (závod bude odstartován z éteru Českého rozhlasu)

 
Cvičení lezecké skupiny Hasičského záchranného sboru Královéhradeckého kraje

Do konce měsíce června pravděpodobně proběhne na budově obecního úřadu cvičení 
lezecké skupiny Hasičského záchranného sboru Královéhradeckého kraje v

 
Ohlédnutí za  květnem……. 

 

Aktuální případy internetové kriminality 
penzionu U Militkých uskutečnila přednáška preventisty Policie ČR, 

Územního odboru Jičín nprap. Aleše Brendla k  internetové kriminalitě. Účast posluchačů 
byla nižší, což je škoda vzhledem k tomu, že tato problematika se týká každého. 

hing a spoofing jsou aktuálním trendem v nezákonných postupech podvodníků, jejichž cílem je 
získat neoprávněně cizí finanční prostředky nebo osobní data.  Kriminalisté zaznamenávají případy 
podvodů s milionovými škodami. Pachatelé přicházejí s novým způsobem vylákání peněz, který je pro 
oběť velmi obtížné odhalit. Podvody jsou páchány prostřednictvím jedné

od 17,00 hodin   
barevný minivolejbal 

potřetí Olympijský běh na zhruba pětikilometrové trase.  

18:00 start hlavního závodu na 5 km (závod bude odstartován z éteru Českého rozhlasu) 

Cvičení lezecké skupiny Hasičského záchranného sboru Královéhradeckého kraje 
Do konce měsíce června pravděpodobně proběhne na budově obecního úřadu cvičení 
lezecké skupiny Hasičského záchranného sboru Královéhradeckého kraje v záchraně zraněné 

penzionu U Militkých uskutečnila přednáška preventisty Policie ČR, 
internetové kriminalitě. Účast posluchačů 

tomu, že tato problematika se týká každého.  
hing a spoofing jsou aktuálním trendem v nezákonných postupech podvodníků, jejichž cílem je 

Kriminalisté zaznamenávají případy 
em vylákání peněz, který je pro 

jedné z metod sociálního 
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inženýrství, tzv. vishingu. Podvody jsou často založeny na principu telefonních hovorů, kdy se volající 
představí jako pracovník banky, který zjistil napadení účtu volaného. Fiktivní bankovní úředník 
vystraší různými tvrzeními osobu, které volá, a přiměje jí peníze z účtu převést na bankovní účet, 
který označí jako bezpečný. Tvrdí přitom, že se jedná pouze o dočasné bezpečnostní opatření. 
Věrohodnost pokynů fiktivního bankovního úředníka umocňuje často další telefonát, tentokrát osoby 
vydávající se za policistu. Ten potvrzuje volanému tvrzení uvedená v prvním telefonátu a nezbytnost 
převedení peněz na bezpečnější účet. Tvrzení podvodníků bývají velmi věrohodná. Často předem 
disponují informací o skutečné bankovní instituci, ve které má volaný svůj účet. K tomu využívají tzv. 
spoofingu telefonního čísla, což znamená, že dokáží napodobit jakékoliv telefonní číslo, tedy i 
infolinku banky nebo policie atp.. Kromě peněz získávají podvodníci také citlivé osobní údaje, které 
mohou kdykoliv zneužít. Setkáte-li se tedy s podvodným jednáním s popisovaným průběhem, 
neváhejte kontaktovat Policii ČR, ale také svojí banku. Včasné kroky ještě mohou zvrátit ztrátu peněz.  
V podstatě pachatelé jednají tak, že se vás pokouší vmanipulovat do situace, že jsou vaše finanční 
prostředky v ohrožení a vy musíte udělat další kroky pro jejich záchranu. Kdyby byly vaše peníze 
v ohrožení, tak banka sama zareaguje a učiní další opatření. Nereagujte proto na telefonní hovory, 
SMS zprávy, e-maily, kde se vás někdo. V případě pochybností vždy kontaktujte svou banku.  
V obou zmíněných případech chtějí pachatelé, kteří se tváří v telefonních hovorech jako bankéři, po 
obětech, aby si nainstalovali program AnyDesk, který umožňuje dálkový přístup k počítači oběti. 
Následně přimějí oběť, aby se přihlásila do internetového bankovnictví, čímž mají volný přístup 
k vašim financím a v řádu vteřin dokáží z účtu oběti odčerpat všechny finanční prostředky a dokonce 
si i zajistit  na jméno oběti úvěr. Často přitom pachatelé  požadují veškeré údaje k platební kartě, tedy 
číslo karty, jméno vlastníka, datum platnosti a CVV kód (trojmístné číslo na zadní straně karty). Proto 
NIKDY nereagujte na takovéto telefonáty. 
V maximální obezřetnosti musí být uživatelé sociálních sítí. Pachatel často oklame z falešného profilu 
na Facebooku oběť, která reaguje ochotně na jeho výzvy k zaslání kódů, díky čemuž se pachatel 
zmocní jeho účtu. Pachatel nejenom, že mu odcizí jeho virtuální identitu, ale v důsledku navíc přichází 
i o finanční částky.  
Častým problémem jsou i prodeje na bazarových internetových stránkách, kde pachatelé zareagují na 
nabídky k prodeji zboží. Kontaktují prodejce a tváří se jako zájemce, provedou s obětí SMS nebo e-
mailovou komunikaci a přitom odešlou několik odkazů, které vypadají buď jako ze stránek 
bazarového portálu (Bazoš, Sbazar, Vinted, Marketplace a další) nebo z přepravní společnosti 
k úhradě dopravy. Ve skutečnosti se jedná o odkaz, kde nic netušící oběť potvrzuje změnu 
přístupových údajů ke svému internetovému bankovnictví. Následně pachatel opět ovládne vaše 
internetové bankovnictví.  

 

                      Hasiči opět soutěžili…… 
V sobotu 13.  května  2023 se v Soběrazi uskutečnilo okrskové 
cvičení v požárním sportu. Cvičení se zúčastnilo 7 družstev 
mužů a 3 družstva žen. Plánovaný začátek ve 13,00 hodin byl 
vzhledem k technickým problémům asi o 45 minut opožděn, 
ale potom vše dostalo rychlý spád. 
Po nástupu a rozlosování začalo na přilehlé louce u Obecního 
úřadu vlastní cvičení za hlasitého povzbuzování nejen týmů, 
ale i diváků, kteří se i přes poměrně chladné a větrné počasí 
sešli v hojném počtu.  
Vše začalo štafetou na 100 metrů.  Bariéru lehce zdolal 
benjamínek a nový člen sboru Adam Schlögl, oknem proklouzl 
Josef Buben, s minimaxem si hravě poradil Tomáš Rychna a 
kladinu, na které stál poprvé,  „protančil “  Jan Chaloupka.  
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Tým vsadil na  jistotu a tak dosažený čas 90 sekund stačil na průběžné 7. místo. 

Po ukončení štafet následovaly útoky, kde byly k dispozici dva pokusy a lepší dosažený čas se 
započítával do výsledného pořadí. Naše družstvo, které při neúčasti tří stálých členů, nastoupilo 
v improvizovaném složení. Za strojníka Miloše Munzara zaskakoval Petr Synáček, u hadic za Tondu 
Suchého půjčený Martin  Románek z Valdic a na levém proudu za Jirku Knota nový člen Adam Schlögl. 
Družstvo  dosáhlo v prvním 
pokusu čas 34,15 sekund. 
Druhý pokus byl ještě o 9 
sekund pomalejší a tak při 
součtu časů ze štafety a lepšího 
útoku se tým posunul na 
konečné 6. místo. Celá soutěž 
probíhala v duchu fair play a 
hlavně bez zranění, takže 
zvítězili všichni. 
Družstvo nastoupilo v tomto složení: Josef Buben, Jan Chaloupka, Rudolf Kudyn, Martin Románek 
(Valdice), Tomáš Rychna, Adam Schlögl, Petr Synáček. Výbor SDH touto cestou děkuje celému týmu 
za dobrou reprezentaci sboru.  
Pro úplnost uvádíme celkové pořadí, kde vítězové obou kategorií postupují do okresního kola v Jičíně:  
Muži:  1. místo Železnice, 2. Valdice, 3. Radim, 4.Cidlina, 5. Zámezí, 6. Dřevěnice, 7. Soběraz.        
Ženy:  1. místo Železnice, 2.Cidlina, 3. Soběraz                                                        Za výbor SDH A. Dufek                                                                                       

 

Krajské finále modrého minivolejbalu – první letošní sportovní akce v našem areálu 
V neděli 14.5.2023 se v našem sportovním areálu 
uskutečnilo  Krajské finále modrého minivolejbalu. Přestože 
meteorologové upozornňovali, že neděle zřejmě proprší, 
nic z toho se nakonec nesplnilo. Ráno byla sice obloha 
trochu zatažená, ale zápasy jednotlivých družstev již 
proběhly za krásného slunečného počasí. Dětem fandili 
nejen rodiče a trenéři,  ale i ostatní návštěvníci, kteří se 
přišli na tuto akci podívat.  Zápasy se přesunuly do spodní 
části areálu,  protože kurty číslo 1 až 4 se v tuto dobu začaly 
rekonstruovat. Celkem se finále zúčastnilo 18 družstev. 
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Přivítání čtyřlístku nových občánků 
Letošní slavnostní přivítání nových občánků obce Dřevěnice proběhlo v sobotu 20. května 
v zasedací místnosti obecního úřadu. Do symbolické dřevěnické rodiny tak oficiálně vstoupili 
dva kluci a dvě děvčata: Pavel Berný, Marek Bednář, Kristýna Havlíková a Natálie Rychnová. 
Rodiče, prarodiče a další přítomné přivítal předseda kulturní komise Jaromír Militký. O milé 
hudební vystoupení se postaraly Jana a Alžbětka Stránských. Starostka obce Barbora 
Veberová ve svém krátkém a důstojném projevu zdůraznila zejména nezastupitelnou roli 
rodičů při výchově jejich dětí a popřála všem šťastnou budoucnost. Rodiče nových občánků 
se podepsali do pamětní knihy obce a od obecního úřadu obdrželi pamětní listy a drobné 
dárky. Malí občánci si zřejmě plně uvědomovali vážnost aktu a až neuvěřitelně klidně 
pozorovali dění kolem sebe.   

  

 

Krajský festival barevného minivolejbalu 

V neděli 28.5.2023 se konal v našem sportovním areálu od 9,00 

hodin Krajský festival barevného minivolejbalu. Počasí opět 

pořadatele nezklamalo, účast byla velká a celkem se této akce  

zúčastnilo  58 družstev dětí. Rozlosování soutěže  zajistil  V. 

Nidrle a Z. Bajer s pomocí počítačového programu.  Závěrečné 

vyhlášení  výsledků soutěže  bylo okolo druhé hodiny 

odpoledne. 



 

 

 

 

 

 

 

Dne 30. května 2023 se na dřevěnické trati uskutečnil již tradiční závod horských kol v
Cyklopoint Cup. Rychlou, ale těžkou a technickou trať s
kamennými sekcemi přijelo okusit přes padesát jezdců. Nejprve se v

vedení, i když v pořadí druhý Sebastian Vlček (MONDRAKER Racing Team) ho stačil v
chvíli předjet.  Hned v prvním stoupání při Sébově mírném 
předjel a v dalších kolech ukázal svoji dominanci a důvod, proč nosí dres mistra republiky. Dále však 
již byla Kryštofova jasná dominance a nikoho před sebe nepustil a jasně zvítězil. Pořadí závodníků 
tedy bylo následující: 1. Kryštof Bažant 
(Cyklostar Pirelli), 2. Sebastian Vlček 
(MONDRAKER Racing Team), 3. Dominik 
Kvitský (Cykloklub Jičín), 4. Michal 
Štantejský (SAC Špindlerův Mlýn), 5. 
Adam Žitný (Cyklostar Pirelli) 6. Petr 
Kordík (Cykloklub Jičín). Krásný závod byl 
bohužel pošramocen těžkým pádem 
jednoho ze závodníků. V prvním kole po 
jezdecké chybě na „lavici“,pro něj 
přijet sanitka. Podrobné výsledky můžete 
dohledat na: 
http://www.fitclubjicin.cz/public/File/vysledkyMTBtour/2023/xc_drevenice_30_5.pdf

                                          

Kontrola  a čištění spalinových cest 
Proběhne v

Zpráva o kontrole a čištění spalinové cesty:

Můžete objednat na obecním úřadě tel. 

 

 

                                        Volejbalová Dřevěnice 

V roce 2023 oslaví Volejbalová Dřevěnice 70. ročník  a Tělovýchovná jednota Sokol 
Dřevěnice bude slavit neuvěřitelných 100 let! 
Miloš Kraus. 
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Závod horských kol 
Dne 30. května 2023 se na dřevěnické trati uskutečnil již tradiční závod horských kol v
Cyklopoint Cup. Rychlou, ale těžkou a technickou trať s mnoha výjezdy, skoky, klopenými zatáčkami a 

přijelo okusit přes padesát jezdců. Nejprve se v 17:00 hod. na kratším a lehčím 
okruhu konal závod dětí, kter
Bohuňovský a Rozárka Kazdová (oba Cykloklub Jičín)
17:30 hod. nastoupily k závodu zbývající kategorie. Žáci 
a veteráni nad 60 let jeli závod na dvě kola, zbývající 
kategorie jeli závod na čtyři kola, přičemž jedno kolo 
má délku cca 3 km. Hlavním favoritem byl kadet Kryštof 
Bažant (ročník 2007), úřadující mistr republiky a loňský 
Mistr Evropy z klubu Cyklostar Pirelli, který přijel 
s týmovým kolegou Adamem Žitným. Kryštof Bažant 
potvrdil svoje kvality a od samého začátku se ujal 

pořadí druhý Sebastian Vlček (MONDRAKER Racing Team) ho stačil v
prvním stoupání při Sébově mírném zaváhání ve výjezdu jej však Kryštof 

dalších kolech ukázal svoji dominanci a důvod, proč nosí dres mistra republiky. Dále však 
již byla Kryštofova jasná dominance a nikoho před sebe nepustil a jasně zvítězil. Pořadí závodníků 

ící: 1. Kryštof Bažant 
(Cyklostar Pirelli), 2. Sebastian Vlček 
(MONDRAKER Racing Team), 3. Dominik 
Kvitský (Cykloklub Jičín), 4. Michal 
Štantejský (SAC Špindlerův Mlýn), 5. 
Adam Žitný (Cyklostar Pirelli) 6. Petr 
Kordík (Cykloklub Jičín). Krásný závod byl 

ohužel pošramocen těžkým pádem 
prvním kole po 

něj musela 
Podrobné výsledky můžete 

http://www.fitclubjicin.cz/public/File/vysledkyMTBtour/2023/xc_drevenice_30_5.pdf

 
 

Kontrola  a čištění spalinových cest  21.-22. 9. 2023
Proběhne v naší obci ve všední dny  ČTVRTEK a PÁTEK 

Zpráva o kontrole a čištění spalinové cesty: 500 Kč 

Můžete objednat na obecním úřadě tel. 721 231 094                                                           

Volejbalová Dřevěnice  

2023 oslaví Volejbalová Dřevěnice 70. ročník  a Tělovýchovná jednota Sokol 
Dřevěnice bude slavit neuvěřitelných 100 let!  Tentokrát bude na staré časy vzpomínat 

Dne 30. května 2023 se na dřevěnické trati uskutečnil již tradiční závod horských kol v rámci seriálu 
mnoha výjezdy, skoky, klopenými zatáčkami a 

17:00 hod. na kratším a lehčím 
okruhu konal závod dětí, který vyhráli Hynek 
Bohuňovský a Rozárka Kazdová (oba Cykloklub Jičín). V 

závodu zbývající kategorie. Žáci 
t jeli závod na dvě kola, zbývající 

kategorie jeli závod na čtyři kola, přičemž jedno kolo 
má délku cca 3 km. Hlavním favoritem byl kadet Kryštof 
Bažant (ročník 2007), úřadující mistr republiky a loňský 

klubu Cyklostar Pirelli, který přijel i 
týmovým kolegou Adamem Žitným. Kryštof Bažant 

potvrdil svoje kvality a od samého začátku se ujal 
pořadí druhý Sebastian Vlček (MONDRAKER Racing Team) ho stačil v prvním kole na 

zaváhání ve výjezdu jej však Kryštof 
dalších kolech ukázal svoji dominanci a důvod, proč nosí dres mistra republiky. Dále však 

již byla Kryštofova jasná dominance a nikoho před sebe nepustil a jasně zvítězil. Pořadí závodníků 

http://www.fitclubjicin.cz/public/File/vysledkyMTBtour/2023/xc_drevenice_30_5.pdf  (D.V.) 

22. 9. 2023 

231 094                                                            

2023 oslaví Volejbalová Dřevěnice 70. ročník  a Tělovýchovná jednota Sokol 
Tentokrát bude na staré časy vzpomínat 
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Jak vypadaly první „upomínkové“ předměty na Volejbalovou Dřevěnici? 
Na první turnaje byly připaveny malé  skleněné odznáčky. V šedesátých a sedmdesátých letech byly 
odznáčky velmi populární. Hodně mužů je tenkrát nosilo třeba připnuté na čepicích a podobně.   
Nápad vydávat každý rok na turnaje nový odznak měl první asi Vašek Sobotka, který dělal jeden čas 
také starostu obce.  Tak se Sokolové z Dřevěnice vypravili do Jablonce nad Nisou do Bižuterie, aby 
zde výrobu odznaků domluvili. Ale tenkrát nepochodili, možná si  v Jablonci mysleli, že to nebude mít 
dlouhého trvání. Ale  hlavně,  nebylo to jako dnes, že přijedete, objednáte, zaplatíte a máte hotovo. 
Jelikož jsem měl  tenkrát v Bižuterii  známosti, tak jsme to nakonec  domluvili. Připravila se  raznice a  
pár vzorků jsem přivezl do Dřevěnice Sokolům na ukázku. Když si vybrali, tak se začaly odznáčky 
vyrábět. Každý rok byla potom  jiná barva. U hráčů a návštěvníků byly odznaky  tenkrát hodně 
populární. Když bylo kulaté výročí, tak se na odznáčku objevovala i číslice ročníku. Po mnoho let byl 
odznak stejný – míč s nápisem Dřevěnice. Na několik ročníků byl potom tvar změněn. Odznaky byly 
spojené s turnajem až do osmdesátých let.  
 
A co tvoje začátky o dřevěnických  turnajích? 
Pamatuju si, že jsem pomáhal s budováním prvních dvou kurtů, které jsou nyní označeny jako 1 a 2. 
Pomáhali mimo jiné také Pepík a Josef Jindrovi, Miloš Kuželka,  volejbalista Láďa Knap, který později 
na vojně hrál za Rudou hvězdu Praha a další. Vyhloubili jsme po obvodu obou hřišť minimálně 50 cm 
terén a také jsme museli vyrovnávat strany, protože tam tenkrát  nebyla rovná plocha.  Do 
připraveného terénu se začaly navážet kameny a nakonec se jelo do Nové Paky pro škváru. To byly 
úplné začátky v roce 1953. Hned další rok se na těchto dvou kurtech konala první Volejbalová 
Dřevěnice. A prvním vítězem se stalo družstvo Rybitví a druhý ročník vyhrála Dřevěnice! Jezdilo ještě 
málo družstev, tak si dřevěničtí chlapi mohli dobře zahrát a zároveň turnaj organizovat. Později, již 
jako ligový hráč Jablonce nad Nisou, jsem do Dřevěnice jezdil na turnaje hlavně hrát a mezi zápasy 
jsem pískal. 
 
Jak se kluk z Dřevěnice stane ligovým hráčem? 
Jak to už někdy v životě bývá, svoji roli sehrála náhoda a také štěstí. Do Dřevěnice jezdila hrát na 
turnaje Rudá hvězda Praha a v ní hrál Karel Brož, který  si mne všiml. Po průmyslovce jsem nastoupil 
na vojnu. Ale nedostal jsme se do žádné Dukly ani do Rudé hvězdy, abych mohl hrát volejbal, ale 
nastoupil jsem na vojnu jako budoucí pohraničník. Takže jsem měl hlídat hranici, ale na konci 
přijímače soudruzi zjistili, že jsem politicky nedůvěryhodný a vyřadili mne. Spolu s dalšími 
neprověřenými nás poslali na útvary a já jsem se dostal až do Otrokovic. Karel Brož mi tenkrát říkal, 
abych se nebál, že se někam hrát volejbal určitě dostanu. Říkal mi, že Dukla, ani Rudá hvězda Praha 
to asi nebude, ale určitě se do dobrého oddílu dostanu. Nakonec to byla Rudá hvězda Brno, kde se  
tenkrát hrála národní liga.  S tímto mančaftem jsme vyhráli  hned další rok extraligu a já jsem poté 
putoval z vojny domů. V Dřevěnici jsme  dali dohromady nové družstvo se kterým jsme vyhráli kraj, 
ale v kvalifikaci nás porazila Dukla Mladá Boleslav. 
Já jsem ale chtěl  hrát volejbal ještě na vyšší úrovni. Tak když jsem  v roce 1963  dostal nabídku jít hrát 
do Vrchlabí, tak jsem ji využil a zůstal zde dva roky. Po dvou letech jsem přešel do Jablonce nad 
Nisou, kde se hrála v té době národní liga. Hned další rok jsme postoupili do extraligy! Dostal jsme v 
Jablonci byt a natrvalo jsem zde zakotvil s celou rodinou. K tomu bytu ještě musím doplnit,  že nám 
ho pomáhali opravit, uklidit a poté nastěhovat volejbalisté z Jablonce.   
Takže většinu volejbalového života jsem prožil v Jablonci, ale na důchod jsme se zase  s mojí paní 
vrátili zpátky „domů“ do Dřevěnice. A ještě perlička nakonec -  22. února 2023  jsme oslavili  65 let 
společného života.  
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Junioři volejbal 
Letošní sezona našich juniorských volejbalistů byla opět úspěšná.  Stejně jako v loňském roce se stali 

krajským přeborníkem. Celou soutěž ovládli jednoznačně s velkým náskokem, když v celém průběhu 

ztratili jediný set. V nadstavbě, která pokračovala soupeřením nejlepších týmů z Královéhradeckého, 

Pardubického a Kraje Vysočina,  do posledního turnaje bojovali o první místo, ale podlehli České 

Třebové a obsadili pěkné druhé místo. Bohužel na výkonu se podepsalo zranění, Radek Kulhánek a 

Jáchym Janouch nastupovali s ne úplně doléčeným podvrtnutým kotníkem a Marek Šimánek si kotník 

podvrtnul v utkání. I takto limitovaní ostatní utkání vyhráli a v celé soutěži za sebou nechali dalších 12 

týmů. Naši hráči nás také úspěšně reprezentují i na hostování v nejvyšších juniorských a kadetských 

soutěžích v Dukle Liberec. Jáchym Janouch, Marek Šimánek  v kategorii U20, Vít Barochovský v U18 a 

Radek Kulhánek v U22 budou bojovat o nejlepší umístění v boji o mistra republiky, všechny týmy se 

dostaly mezi nejlepších osm a čeká je finálový turnaj. (J.Š.) 

 
Úřední hodiny na obci:  PONDĚLÍ  – 8,30 hod. – 12,30 hod.     STŘEDA  – 15,00 hod.  – 19,00 hod. 
starosta obce: Bc. Barbora Veberová                 721 231 094                                                            
místostarosta obce: Mgr. Dušan Vrabec            601 395 386                                                            
Email obce: ou.drevenice@tiscali.cz                                                 Internetové stránky obce: www.drevenice.org  


